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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Ministers van Economische Zaken 
en Klimaat en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de 
vertraging van de wet Versterken (ingezonden 23 januari 2020). 

Vraag 1
Kent u het stuk «Wanneer komt de wet Versterken?»1 

Vraag 2
Klopt het dat de wet op 5 november 2019 in consultatie ging? 

Vraag 3
Klopt het dat er voor betrokkenen slechts twee weken de tijd was om inbreng 
te leveren? Wat was hiervan de oorzaak? 

Vraag 4
Waarom duurt het zo lang voordat de wet naar de Raad van State wordt 
gestuurd? 

Vraag 5
Waarom laat de wet zo lang op zich wachten? 

Vraag 6
Snapt u dat Groningers zitten te smachten naar duidelijkheid over de 
toekomst van hun woning, hun onderneming en hun cultureel historisch 
erfgoed? 

Vraag 7
Waarom duurt het dan toch zo lang voordat de wet wordt ingediend? 

Vraag 8
Kunt u de zorg wegnemen dat van uitstel afstel komt? 

Vraag 9
Wilt u er zorg voor dragen dat de Kamer voldoende tijd heeft om een 
schriftelijke inbreng te leveren en niet onder tijdsdruk wordt gezet onder het 
mom van als jullie er weken over doen, zijn er eerst verkiezingen? 

1 Nieuwsbrief Groninger Gasberaad – 16 januari 2020 #53
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Vraag 10
Wat is het precieze tijdspad van de wet, ook met het oog op de wens om nu 
eindelijk eens te starten met de parlementaire enquête? 

Vraag 11
Op welke wijze draagt het door u gekozen tijdspad bij aan een zorgvuldige 
behandeling van de wet door de Kamer? Hoe wordt voorkomen dat straks 
niet alles toch weer onder stoom en kokend water moet worden afgedaan? 

Vraag 12
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg op 6 februari 
2020?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen 2


